
1 

 

JÁSZ-NAGYKUN-SZOLNOK MEGYEI  
KERESKEDELMI ÉS IPARKAMARA 

TANÁCSADÓK 
 
 
 
 
 

DR. SZABÓ ATTILA PÉTER 
SZAKMAI ÖNÉLETRAJZ 

 
 
 
Dr. Szabó Attila Péter vagyok, 1999-ben a József Attila Tudományegyetemen végeztem okle-
veles ökológiai ágazatú biológusként. 1999-2007 között vízvédelmi felügyelőként dolgoztam 
a környezetvédelmi hatóságnál, ahol komoly szakmai gyakorlatra tettem szert. 2007-2010 kö-
zött a Víz- és Csatornaművek Koncessziós ZRt. Szolnoknál voltam koordinációs manager. Fő 
feladatom a ZRt. környezetvédelmi és vízgazdálkodási feladatok engedélyezési folyamatinak 
koordinálása volt. 2008 őszén, a Debreceni Egyetemen szereztem meg a doktori (PhD) foko-
zatomat környezettudományok területén. 2010 óta hazai felsőoktatásban dolgozom főiskolai 
docensként. 2010-ben felkértek, hogy legyek a Károly Róbert Főiskola újonnan alakult Környe-
zettudományi Intézetének igazgatója Gyöngyösön. 2011 augusztusa óta pedig a Szolnoki Főis-
kolán, majd a jogutódként létrejött Pallasz Athéné Egyetemen dolgozom. Az oktatási, kutatási 
tevékenység mellett számos pályázat megvalósításban, szakmai vezetésében vettem részt. 

2001 óta végzek környezetvédelmi szakértői tevékenységet. 2007 óta vagyok az ENVI-ART Kör-
nyezetvédelmi Tanácsadó és Szolgáltató Kft. tulajdonosa és ügyvezetője. A Magyar Mérnöki 
Kamarától 2007-ben kaptam meg a környezetvédelmi szakértői jogosultságot hulladékgaz-
dálkodás, levegőtisztaság-védelem, valamint víz- és földtani közeg védelem szakterületeken. 
Szakértőként több mint 180 engedélyezési folyamatban vettem részt. Külön kiemelném a 
szolnoki citromsavgyár teljes környezetvédelmi engedélyezési eljárásának végig vitelét. 

Környezetvédelmi megbízottként segítem a DIETELLA Kft., illetve a VCSM ZRt. Szolnok tevé-
kenységét. 

Szakértői munkám során igyekszek teljes körű szolgáltatást nyújtani a megbízóim részére, ami 
az engedélyezési tervdokumentációk készítésén kívül kiterjed a hatósági kapcsolattartásra, ta-
nácsadásra is. 

A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kereskedelmi és Ipar Kamarával több évre visszanyúló szak-
mai kapcsolatban állok. Fontosnak tartom, hogy a Kamarán keresztül is eljusson a környezet-
védelem ügye a vállalkozókhoz, vállalkozásokhoz, ezért is csatlakoztam örömmel a szakta-
nácsadói programjukhoz. 

 
































































